
Marlies Groen
Onderwerp :Bijlagen :

FW : Bericht van de Bibliotheek over de MFA Wijngaardenlaan151221 BriefpartnersMFAWijngaardenlaan.pdf

Van : rene.hooijdonk
Verzonden : woensdag 15 december 2021 11:55Aan :
Onderwerp: FW : Bericht van de Bibliotheek over de MFA Wijngaardenlaan
Beste griffie en bestuurssecretariaat ,
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Beste partners van de MFA Wijngaardenlaan ,
Inleiding
Zoals jullie weten heeft de gemeenteraad besloten dat ze pas na de verkiezingen een besluit gaat
nemen over de MFA Wijngaardenlaan , aan de hand van een financieel overzicht waarin ook andere
belangrijke investeringen staan . Wij gaan ervan uit dat de gemeente binnenkort de stand van zaken
en de verdere aanpak zal schetsen .
Intussen gaan wij als bibliotheek gewoon door met onze brede rol in Voorschoten voor alle
Voorschotenaren . We zijn een plek waar mensen informatie kunnen vinden , niet alleen door het
uitlenen van boeken , maar ook door te helpen bij lezen en leren . Bij ons kunnen mensen elkaar
ontmoeten , in discussie gaan en kennismaken met kunst en cultuur .
We vinden het jammer dat het MFA -proces nu weer vertraagd is , want ons dorp wacht al vele jaren
op een goede multifunctionele accommodatie voor cultuur , welzijn en educatie .
Graag informeren we jullie over wat wij nu doen om de MFA zo snel mogelijk samen met jullierealiseren .
Terugblik
Na de zomer 2019 hebben wij op verzoek van de gemeente de vorming van een MFA
Wijngaardenlaan opgepakt. We begonnen met gedegen overleg met jullie als partners over de bouw
en later over de inrichting , het beheer en de financiën . Het verduurzamen van ons monumentale
pand is hierbij zoveel mogelijk meegenomen . Ook hebben we een Businessplan gemaakt over de
juridische en organisatorische opzet , het toekomstige beheer en de financiën .
Het burgerinitiatief MFA- Kruispuntkerk is onderzocht . En onlangs is geconcludeerd dat het niet
haalbaar is daar een volwaardige MFA te realiseren . Dus de Wijngaardenlaan is de enige haalbareoptie .
Het Cultureel Centrum gaat gesloopt worden om daar woningen te kunnen neerzetten . Gelukkig
heeft het Filmtheater het beheer overgenomen voor de overgangsperiode totdat zij kunnen
verhuizen naar de nieuwe MFA. Onlangs is het Filmtheater Voorschoten ook gaan meedraaien in de
gemeentelijke stuurgroep MFA omdat ook zij eertijds samen met de Bibliotheek initiatiefnemer
waren voor deze MFA ; zo kunnen we ook hun ervaring in het Cultureel Centrum beter benutten .
Vooruitblik
Zodra de Gemeenteraad groen licht geeft, willen wij zo goed mogelijk klaar zijn voor het neerzetten
van een prachtige MFA voor Voorschoten , waar Voorschotenaren zich thuis voelen en anderen
kunnen ontmoeten . Een MFA waar de samenwerking groeit tussen organisaties die gaan voor
culturele en maatschappelijke ontwikkeling en educatie in ons mooie dorp . Intussen zullen we als
bibliotheek gewoon doorgaan met onze brede taken zoals het Taalhuis, digitale ondersteuning,
inburgering , etc.
De gemeente is eigenaar van het gebouw en betaalt de bouwkosten inclusief de verduurzaming van
het pand . Na groen licht van de gemeenteraad willen wij samen met jullie als partners de inrichting
en aankleding vormgeven en ook een samenwerkingsovereenkomst neerzetten met heldere
afspraken over wie waarvoor staat en hoe we gaan samenwerken . Zodat ' het geheel meer wordtdan ' de som der delen ' .
Het businessplan geeft een schets van de verwachte inrichtingskosten van bijna € 650.000 .
In goed overleg met onze Stichting Vrienden van de Bibliotheek Voorschoten willen we organisaties
en particulieren benaderen om financieel bij te dragen . De genoemde stichting is al begonnen met



het werven van 'vrienden en vriendjes ' van de bibliotheek . En binnenkort gaan we ook starten met
het benaderen van sponsoren ; niet alleen bekende Fondsen zoals Fonds 1818 en het Prins
Bernhardfonds , maar ook ondernemers en particulieren die substantieel kunnen bijdragen . Zo werd
in Wassenaar de filmzaal betaald door de Rabobank ( Rabobankzaal ) en een vergaderzaal is betaald
uit de nalatenschap van mevrouw Verkade Clark ( de Verkade - Clarkzaal ) .
Graag horen we van jullie welke concrete personen of organisaties we kunnen benaderen om bij te
dragen in de financiering .
Binnenkort verwachten we het rapport Cultuurvisie van Guido Marchena , die gesproken heeft met
veel culturele organisaties in Voorschoten . We gaan ervan uit dat ook hij zal bepleiten dat er nu
eindelijk snel een beslissing genomen wordt om te komen tot een haalbare en betaalbare
volwaardige MFA aan de Wijngaardenlaan .
Tenslotte
Graag willen we onze samenwerking waar mogelijk nu al intensiveren . Zodra de gemeente een
besluit genomen heeft over de MFA zullen we weer contact met jullie opnemen om samen tot een
mooie MFA te komen . Dit bericht willen wij ter informatie ook sturen aan de raadsleden , zodat zij
deze informatie kunnen benutten in de komende politieke discussies .
En we sluiten niet uit dat we onze oproep voor het werven van sponsoren ook via een persberichtbreder zullen verspreiden .Voel je vrij om dit bericht in eigen kring te verspreiden .
In het Breed cultuuroverleg op 15 december zal e.e.a. ongetwijfeld ook aan de orde komen .
Met vriendelijke groet ,
René Hooijdonk
Voorzitter Openbare Bibliotheek Voorschoten Wassenaar
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